
Referat fra styremøte 25.3.2021, teams 

Til stede: Anette B. Nordby, Oddlaug Askerød, Stine Haakensen, Christian F. Ekeren, Camilla 

Sandbakk, Nicholas M. Moltzau, Tore Rahm. Anne Tvedt/bruks. 

 

1. Sak fra brukshundkomiteen 

Anne Tvedt presenterte et forslag om at Stovner hundeklubb v/brukshundkomiteen ønsker å 

arrangere NM i bruks i 2022 i samarbeid med Elverum hundklubb. Anne presenterte en grundig plan 

for hvordan de tenker å gjennomføre arrangementet. NM skal arrangeres i Elverum som et 

samarbeid mellom Stovner og Elverum HK.  Inntekter og utgifter skal deles likt mellom de to 

klubbene.  

 

Styret stiller seg positive til arrangementet, og ga tilbakemelding til brukshundkomiteen om at det er 

ønskelig at de legges opp til at arrangementet settes opp med et realistisk budsjett og at det går i 

null, slik at man ikke står igjen med tap. Skulle det komme et overskudd ut av det er det bare positivt.  

Styret minnet også om avtalen vi har med hund&fritid, og henviste til PR-komiteen, med ønske om at 

arrangementet frontes der. 

 

2. Planlegging av årsmøtet 

Styret gikk gjennom dokumenter som skal legges ut på hjemmesiden i forkant av årsmøtet.  

Budsjett legges ut på digitale årsmøter, slik at de som logger seg inn der for å delta på årsmøtet kan 

se. Styret legger ut en liten forklaring og veiviser på hjemmesiden for å vise hvordan man kan logge 

seg inn og stemme på digitale årsmøter. Årsmøtet blir liggende åpent for medlemmer slik at man kan 

stemme i perioden 15.-23.april. 

 

3. Koronasituasjonen  

Styret følger situasjonen tett, men dessverre kan det ikke åpnes opp for trening slik situasjonen er i 

dag. Ullensaker kommune har mye smitte og svært strenge restriksjoner. Skulle det bli synkende 

smittetrend og rom for å åpne opp for noen form for trening, vil styret informere om dette straks.  

 


